
V LETU DNIJE SINDIKALNO POLITIČNO ŠOLO OBISKOVALO 160 SLUŠATEUEV

Iz prakse za prakso
Občinski svet Zveze sindikatov Ljubljana Centerje

v letošnjem letu organiziral že četrto politično šolo za
sindikalne aktiviste in tudi za vse tiste, ki se s sindi-
kalno dejavnostjo šele srečujejo.

V prvih treh ciklusih preda-
vanj je sodelovalo sto dvajset

. slušateljev, ki so v okviru se-
minarja delali osemdeset ur.
Zaradi velikega zanimanja pa
bo zadnja, letošnja četrta, ge-
neracija poslušala še deset ur
več predavanj. Pouk je,v po-
poldanskem času in se bo
zaključil 8. novembra. Zani-
mivo je, da na predavanjih, ki
so tudi ob sobotah, skorajda
ni izostankov. Vseh štirideset
delavcev, kolikor jih obiskuje
zadnja predavanja, so na
predlog izvršnih odborov sin-
dikata poslale na izobraževa-
nje osnovne organizacije zve-
ze sindikatov. V okviru semi-
narja slušatelji obravnavajo
vsakodnevne teme in naloge
zveze sindikatov pri uveljav-
Ijanju družbenega planiranja
ter pripravi in sprejemanju
srednjeročnih načrtov, uve-
ljavljanje samoupravnih druž-
benoekonomskih odnosov na
osnovi ustvarjanja dohodka
in delitve po-delu, svobodna
menjava dela, socialna politi-
ka v združenem delu in širši
samoupravni skupnosti ter
naloge sindikatov, naloge sin-
dikata v splošnem ljudskem
odporu in družbeni samoza-
ščiti, nadaljnja demokratiza-
cija samoupravnih socialistič-
nih družbenih odnosov pri
uresničevanju kolektivnega
dela in odgovornosti,...

Teoretični del predavanj pa
je zaokrožen z razgovori med
slušatelji in predavatelji, kjer
prihaja do izmenjave izkušenj
pridobljenih z delom v praksi.
Slušatelji, ki so razdeljeni v
štiri skupine, morajo med po-
tekom seminarja napisati tudi
štiri seminarske naloge. Teme
seminarskih nalog so vezane
na vprašanja programa dela
osnovne organizacije zveze
sindikatov, naloge samo-
upravne delavske kontrole,,
uveljavljanje načel delitve po
delu ter na analize in ocene'
gospodarjenja po zaključnih
računih.

O svojih vtisih s predavanj
pa so slušatelji dejali:

»Vseh periodičnih in pollet-
nih obračunov enostavno ni-
sem razumela, pa sem se,
predvsem zaradi pomanjka-
nja znanja na tem področju,
odločila za to šolo. Šola mi
pomaga, da bo moj delež pri
samouprav]janju v praksi
večji in kvalitetnejši, pa tudi
dober napotek za samoizobra-
ževanje je. Vsi slušatelji smo
se zelo resno lotili dela. Me-
nim pa, da je premalo sodelo-
vanja z mentorji, ki spremlja-
jo nastajanje in oblikovanje
seminarskih nalog, ki jih ne
pišemo v šoli. Pa še nekaj je
vredno kritike, pa ne, kar se
tiče same organizacije šole,
ampak kritika zadeva osnov-
ne organizacije ZS r ki se prav
nič ne zanimajo za naše del^ v
okviru šole«.

»Pohvalim naj organizacijo
šole. Tu mislim predvsem na
skupinsko, teamsko delo. Le-
to nam namreč omogoča so-
delovanje, angažiranost,
izmenjavo izkušenj - tako do-
brih kakor tudi slabih, skupaj
laže najdemo številne rešitve
na navidez nerešljive pro-
bleme«.
Marjan Škerjanc, ESŠ Boris
Kidrič, učitelj:

»Letos sem se prvič zapo-
slil, pa zato tudi še ne poznam
dela sindikatov. Prav zato
sem prišel v to šolo, da si pri-
dobim več znanja, izkušenj,
da se srečam s konkretno pro-
blematiko tako v gospodar-
stvu kot tudi v negospodar-
stvu. V okviru šole bomo obi-
skali tudi Kartonažpo tovar-
no, si ogledali njeno proizvod-
njo in se seznanili z delom
njenega delavskega sveta in
sindikata. Mislim, da so takš-
ni obiski zelo koristni, poseb-
no za tiste, ki delamo v druž-
benih dejavnostih«.

Naj dodamo še, da ima veči-
na slušateljev 20 do 30 let, da
je med njimi 17 članov zveze
komunistov, da jih ima kar 20
že funkcije v sindikatih, in da
ima večina srednjo izobrazbo.

Kot nam je povedala tovari-
šica Obšteterjeva, ki se ukvar-
ja z izobraževanjem v sindika-
tih občine, bodo vsi tisti, ki
bodo uspešno končali šolanje,
prevzeli v svojih delovnih
okoljih določene politične
funkcije. Njihovo delo pa bo
občinski sindikat nenehno
spremljal, tako da se ni bati,
da bi prišlo do vrzeli ob novih
kadrovanjih.
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